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Onsdag d.21/8 – 2024, mødet er fra kl. 17:00-18:00 og 
derefter et suppleringsvalg  
 

 Dagsorden indhold  
• Deltagere/afbud: 

Valg af ordstyrer  

Deltagere: Marco, Anita, Tina, Camilla, Aya, 
Rahat, Farida, Muhammed, David. 

Aftaler og opgaver til 
dagsorden 

• Nyt fra 
elevrådet 

- Hvornår er næste elevrådsmøde 
og valg?  

Valg i klasserne i uge 35. 
Første elevrådsmøde i 
uge 36 eller 37. 
 
Grundet forskellige 
modul- og pausetider 
skal 
elevrådskoordinatorerne 
finde ud af, hvordan der 
kan holdes fælles 
elevrådsmøde.  
 
Der ønskes et årshjul fra 
elevrådet, der viser 
dagsordner og 
mødedatoer.  

• Nyt fra 
formandskabet  

- Årshjul for kommende skoleår 
- Sikker skolevej – hvordan bruger 

vi bedst skolepatruljen 

Årshjul for kommende 
skoleår er sendt ud.  
 
Fælles 
skolebestyrelsesmøde i 
februar. 
 
Usikre indgange til 
skolen i forbindelse med 
renovering, særligt ved 
Tårnhusstræde. Der er 
biler der parkerer og 
kører uhensigtsmæssigt.  
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- Skolepatrulje på vejen? 
Er det skolepatruljens 
opgave ift. deres 
sikkerhed? Der er ikke 
fodgænger overgange 
ved vejen. 
 
Lokalpolitiet kontaktes 
herom af Marco og 
inddrages. 
 
Forældrene skal 
informeres til de 
kommende 
forældremøder. 
 
 

• Nyt fra ledelsen - Nyt skoleår 
- Suppleringsvalg 
- Oversigt til forældremøder 
- Udetilladelser v. Anita 

Godt start på det nye 
skoleår. 
 
Det nye skema giver 
visse udfordringer ift. 
ringetider og 
helhedsrenovering, men 
til gengæld er den 
kortere skoledag positiv 
for den trivsel vi ser hos 
eleverne. 
 
De voksne oplever 
gladere og friskere børn. 
Der er bedre udbytte af 
sidste modul og fritten 
modtagere friskere og 
gladere børn.  
 
Spisningen er også 
roligere og her oplever 
vi også bedre trivsel. 
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Vi håber også den nye 
struktur viser bedre 
trivsel i de kommende 
undersøgelser og skaber 
bedre relationer mellem 
eleverne. 
 
Kommende 
trivselsmålinger vil i 
højere grad kunne 
sammenlignes med 
tidligere målinger og 
klasser i mellem. 
 
Lige nu skal både børn 
og voksne tilvænne sig 
de manglende 
ringetider. Det 
imødekommes 
forskelligt i klasserne. 
Der vil blive hængt 
forskellige ure op rundt 
på skolen. 
 
Det skal blive et løbende 
evalueringspunkt.  

• Nyt fra 
udvalgene  

- Helhedsrenovering – holder 
tidsplanen?  

 

• Evt. Udgangstilladelser Elevrådets arbejde 
omkring 
udgangstilladelser har 
nu resulteret i et udkast, 
der præsenteres for 
bestyrelsen.  
 
Mangler der et punkt, 
der omhandler 
inddragelse for 
uhensigtsmæssig 
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adfærd? 
 
Skolebestyrelsen 
diskuterer 
handlemuligheder og 
konsekvenser for brud 
på rammerne for 
udgangstilladelse og 
anvendelsen af 
telefoner. 
 
Udgangstilladelsen er 
stadig en prøve og den 
skal løbende evalueres 
af skolebestyrelsen.  
 
Der forventes 
hensigtsmæssigt 
adfærd. Ledelsen 
forbeholder sig retten til 
eksempelvis at inddrage 
udetilladelsen 
midlertidigt (eks. for én 
dag), hvis det vurderes 
at eleven på et givent 
tidspunkt ikke ville 
kunne administrere sin 
udetilladelse 
hensigtsmæssigt. 
 
Det er elevernes ansvar 
at holde øje med tiden 
og komme til tiden. 
 
Vi vil indskrive positive 
forventninger i 
kontrakten for 
udetilladelse. 
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Prøveperiode til 
efterårsferien.   

•  Opsamling  

 

Vi slutter mødet kl.18:00 og har suppleringsvalg lige efter 

vores bestyrelsesmøde er slut. 

 

Deltagende forældrebestyrelsesmedlemmer: Farida, 

Muhammed, Rahat. 

 

Kandidater: Nacimo, Amira, Hiba, Saida 

 

- Marco præsenterer formalia for skole- og 

fritidsbestyrelsen og medlemskab hertil for 

kandidaterne.  

- De siddende forældrebestyrelsesmedlemmer 

præsenterer sig for kandidaterne. 

- Fredsvalg: Saida er nu medlem af skole- og 

fritidsbestyrelsen og Nacimo, Amira og Hiba er 

suppleanter. 

- De tilstedeværende nye medlemmer præsenterer sig. 

 

 


